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Notulen ALV 20 maart 2017 
  

Aanwezige leden(20):Sander van der Hoff, Amber Groeneveld, Marieke Boer, André Gelauf, 
André Aantjes, Nadi de Rooij, Bert de Groot, Aron de Rooij, Iris Putters, Ellen Kooijman, 
Petra de Weerdt, Roel Hartlief, Iwan Segerink, Geertje Overduin, Bas Aantjes, Bas van 
Genderen, Erik den Ouden, Henry Houweling, Maryan Gorree en Tanja Korevaar.   
 
Afmeldingen leden(9): Corry v.d.Berg, Janine Kuiper, Hannie Hoogendoorn, Annelies van 
Houwelingen, Odri Lock, Eva Vonk, Arjan Slob, Rian v.d.Boer en Ingrid Verhagen. 
 
Aanwezige bestuursleden(8): 
Ben Klieverik, Wim Goedegebuur, Babette de Graaf, Vincent Wols, Anita Heijkoop, Adriaan 
van Houwelingen, Jaco de Bruin en Koos Beentjes. 
 
1.Opening 
Om 20.05 uur opent Ben de vergadering en heet iedereen welkom. De ereleden Kees 
Timmerman, Bas Aantjes (komt later de vergadering in), Bas van Genderen en Maryan 
Gorree en lid van verdienste Geertje Overduin worden hierbij extra vermeld.  
  
2.Mededelingen bestuur 
Het komend jaar zal “Beleef Giessenburg” niet plaatsvinden. Dit betekent dat Vridos daar 
ook de Vridos-talentenveiling niet kan houden. 
 
3.Notulen ledenvergadering 22 maart 2016 
De notulen stonden vermeld op de website. 
3.1 tekst  
Geen opmerkingen 
 
3.2 inhoudelijk 
Er zijn geen op- en aanmerkingen en de notulen worden goedgekeurd. De voorzitter Ben 
Klieverik en secretaris Koos Beentjes tekenen de notulen. Eén exemplaar wordt 
gearchiveerd en één exemplaar gaat naar de penningmeester t.b.v. de subsidieaanvraag 
voor 2018. 
  
4.Verslagen van de afdelingen 
De verslagen van de afdelingen en van de secretaris stonden eveneens op de website. Er is 
geen extra toelichting gewenst en er worden geen op- en/of aanmerkingen gemaakt over de 
verslagen van de afdelingen. Ben bedankt de makers voor hun inbreng. 
 
5.Financiëel verslag 2016 
5.1 toelichting door de penningmeester 
De resultaatrekening laat €999 winst zien. Dit is wel lager dan begroot. Dit wordt veroorzaakt 
door een kleine afname van het aantal leden bij de afdelingen Badminton en Gym. 
Toch vindt de penningmeester dat de vereniging over het algemeen financieel goed draait.  
Opbrengsten. De sponsoropbrengsten (o.a. reclameborden) lopen terug. Daartegenover 
staat dat de baropbrengsten en de veiling op Beleef Giessenburg de dalende 
contributieopbrengsten draaglijk maken. 
Kosten afdelingen. Het aantal gehuurde zaaluren is teruggelopen. De gemeentelijke subsidie 
zal niet verder dalen. 
Overige kosten zijn meegevallen o.a. door minder uitgave voor opleidingen en minder 
reiskosten. 
Resultaten per afdeling.  
Volleybal. De financiële resultaten van de afdeling volleybal laat een klein verlies zien. De 
penningmeester is tevreden over dit resultaat van de afdeling. 
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Badminton. Deze afdeling heeft een stevig verlies geleden, maar het resultaat is beter dan in 
2014 en 2015.  
Gym. De afdeling Gym heeft een verlies geleden van € 4800. Dit is veroorzaakt door afname 
contributie.  
  
  
5.2 Verslag kascontrolecommissie over het jaar 2016 
Ingrid Verhagen en Kees Timmerman hebben de financiële stukken van Vridos 
gecontroleerd en Kees geeft aan namens de kascontrolecommissie dat de financiële stukken 
er keurig uitzien en de ALV verleent de penningmeester decharge. Een getekende verklaring 
is afgegeven.   
 
 
5.3 Benoeming kascontrolecommissie over het jaar 2017 
Kees heeft drie jaar (2x + 1x reserve) zitting gehad in de kascontrolecommissie en wordt dus 
vervangen.  
Ingrid Verhagen (1x +1x reserve) en Dick van Rosmalen (1x reserve) worden benoemd tot 
kascontrolecommissielid 2017. André Gelauf wordt aangewezen als reservelid. Nadi de Rooij 
wil volgend jaar meekijken, zodat zij zich wellicht in 2018 aanmeldt als 
kascontrolecommissielid. 
   
6.Vaststellig contributie 
Het Bestuur stelt voor de contributie te verhogen met €0,50 per maand. 
Geertje Overduin vraagt of er gezinnen zijn die met deze verhoging problemen kunnen 
hebben.  Het bestuur stelt dat voor personen/gezinnen met financiële problemen altijd 
gezocht wordt naar oplossingen. Ook de gemeente heeft daar regelingen voor. 
Zowel de schoolleiding als de leiding van Vridos zijn alert op mogelijke signalen. 
De aanwezige leden gaan akkoord met de voorgestelde contributieverhoging. Het Bestuur 
zal alle leden informeren. (hetzij middels de mail, website of aanplakken in de sportzaal). 
 
7.Begroting 2017 en 2018 
De begroting 2018 is noodzakelijk voor de subsidie-aanvraag aan de gemeente. De 
begroting voor 2018 laat een verlies zien van € 10.000. De penningmeester legt uit dat dit 
een inschatting is omdat  2018 een jubileumjaar voor Vridos is. Er zullen dan feestelijkheden 
plaatsvinden die kosten met zich brengen. 
Vridos heeft een buffer, dus kan dit mogelijke verlies opvangen.  
Begroting wordt goedgekeurd. 
De penningmeester wordt bedankt voor zijn inzet. 
 
8.Bestuursverkiezing 
Aftredend en herkiesbaar 
 

 Afdeling BOM         :    Vacature, waargenomen door Anita Heijkoop 
 Penningmeester    :    Wim Goedegebuur  
 Volleybal     :   Vincent Wols  

 
 
De aanwezige leden gaan akkoord met de herkiesbare bestuursleden. 
Anita Heijkoop merkt op dat zij in 2018 wil stoppen als bestuurslid. Zij zal dus op zoek gaan 
naar een opvolg(st)er. 
 
9.Activiteitenzone (sporthal en recreatieve zone) 
Ben geeft de laatste stand van zaken weer v.w.b. de activiteitenzone in Giessenburg. De 
sporthal staat gepland op het hoofdveld van vv Peursum. Peursum gaat deze zomer starten 
met de aanleg van een 2e kunstgrasveld. De sporthal wordt toch een 3 segmentenhal met 3 
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volleybalvelden en 9 badmintonvelden. De wens van Vridos is een hal van 48x24 m. Het 
programma van eisen zal als uitgangspunt de NOC/NSF-normen hanteren. Koos en Ben 
hebben daarnaast een aantal eisen/wensen op tafel gelegd. 
De Tilgroep heeft toegezegd dat Vridos de kantine mag beheren en op dagen dat anderen 
dan Vridos de hal gebruiken en Vridos niet voort bemensing kan zorgen dan wordt dit door 
de Tilgroep verzorgd. E.e.a. zal nog nader afgesproken en vastgelegd gaan worden. 
 
Bij het zwembad staat een verenigingsgebouwtje gepland. Dit gebouw gaat ook dienst doen 
als entreegebouw voor de Doetse Kom. De bouwkosten liggen voor de helft bij de gemeente 
en voor de helft bij De Doetse Kom. De exploitatie van de kantine komt te liggen bij Hannes 
Hoeve. Bij dit gebouw komen, als het goed is, ook twee volleybalvelden. De aanleg van de 
volleybalvelden zal verzorgd worden door de Gemeente, het onderhoud komt bij Vridos te 
liggen. Afspraken van teruggave van hal-uren in de zomermaand bij training op het 
beachvolleybalveld i.p.v. in de hal zullen ook gemaakt moeten worden. 
De opmerking wordt gemaakt om op voorhand de hal in de maand juni/juli niet te huren en bij 
slecht weer alsnog de hal te huren. 
De raadsleden zijn afgelopen periode geïnformeerd. Het plan is naar het College van B&W. 
B&W zal het voorstel voorleggen aan de Raad.  
Er zijn nog wel enige hobbels te nemen. Alleen het verplaatsen van de zonnecollectoren van 
het zwembad zal al €100.000 gaan kosten. Het totale plan voor de Activiteitenzone 
Giessenburg mag de €8 miljoen niet overschrijden. 
 
10. Lustrumcommissie 
Vridos is in 1943 opgericht, dus bestaat in 2018 75 jaar. 
Er is een Lustrumcommissie opgericht. De commissie bestaat uit: Janine Kuiper, Richard de 
Kok, Saskia de Waardt, Maryan Goerree, Geertje Overduin, Arjan Slob, Ben Klieverik en 
Koos Beentjes. 
  
11.Sponsorbeleid 
Jaco heeft een concept-beleidsplan gemaakt m.b.t. sponsoring. Het idee is om alle losse 
stukjes sponsoring samen te brengen. Jaco zoekt per afdeling een sponsorcommissielid. 
Deze commissie gaat, na goedkeuring van de nota door het bestuur, alle sponsoren 
bezoeken om informatie te verstrekken en afspraken te maken. 
Erik den Ouden geeft aan dat hij namens de afdeling Volleybal wel zitting wil nemen in deze 
sponsorcommissie.   
 
12. Rondvraag 
 
Kees vraagt namens Ingrid waarom de Bodyfit-leden bondscontributie moeten betalen. 
Ben antwoordt dat iedere afdeling binnen de omnivereniging verplicht is lid te zijn van een 
Bond. Blodyfit valt onder de KNGU, vandaar dat er bondscontributie wordt afgedragen aan 
de KNGU. De bondscontributie houdt o.a. in dat men lezingen e.d. van de KNGU kan 
bijwonen en dat er een ongevallendekking is. 
 
André Gelauf merkt op dat de uitnodiging via het bestuurslid van de afdeling Badminton voor 
de ALV te laat bij hem is aangekomen. Koos antwoordt op dat de uitnodiging binnen de 
gestelde termijn op de website is geplaatst en ook in de lokale krant is verschenen. 
Wel wordt erkend dat er sprake is geweest van miscommunicatie.  Afdelingsbestuurders 
gingen er vanuit dat de Ledenadministratie alle leden een uitnodiging zou sturen. De 
Ledenadministratie ging er vanuit dat de afdelingsbestuurders dit zouden doen. Het Bestuur 
excuseert zich hiervoor. 
 
Nadi de Rooij vraagt of er een Activiteitencommissie is. Het antwoord luidt dat de 
taakomschrijving van een Activiteitencommissie aanwezig is, alleen hebben zich geen leden 
gemeld om zitting in deze commissie te nemen. 
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Nadi geeft een voorbeeld van een activiteit tijdens de Gondelvaart. Omdat het Bestuur 
gecharmeerd is van zoveel enthousiasme wordt aan Nadi gevraagd of zij zitting wil nemen in 
de Jubileumcommissie. Het komend jaar zullen de meeste activiteiten gericht zijn op het 
jubileumjaar. 
Erik den Ouden merkt nog op dat een Marketing-/PR-commissie ook erg belangrijk is. Het 
bestuur onderkent dit en stelt voor om eerst de nota Sponsorbeleid af te wachten. Marketing 
en PR hebben daar een raakvlak mee.  
 
12. Jubilarissen  
In 2016 zijn er vier jubilarissen. Tot nu toe werd alleen aandacht besteed aan  jubilarissen 
die 25 jaar lid zijn van Vridos. Besloten is ook het 40- en 50- jarig jubileum van leden vanaf 
nu mee te nemen. (een kleine inhaalslag is dus noodzakelijk) 
In 2016 zijn er geen jubilarissen die 25 jaar lid zijn van Vridos. 
In 2016 zijn Ben Klieverik (40jaar lid), Maryan Goerree (45jaar lid), Bas Aantjes (42jaar lid) 
en Corry v.d.Berg (57jaar lid). 
Corry is verhinderd, maar de andere jubilarissen zijn aanwezig en krijgen bloemen en een 
cadeaubon en worden bedankt voor hun jarenlange trouwe lidmaatschap. 
 
13. Sluiting 
Niets meer aan de orde zijnde sluit Ben de vergadering onder dankzegging aan de 
aanwezigen en stelt voor een toost uit te brengen op de jubilarissen. 
 
 
……………………………     …………………………… 
 
 
 
 
Ben Klieverik       Koos Beentjes 
Voorzitter sv Vridos      secretaris sv Vridos 
 
 
  
 


